
【附件三】
[bookmark: _GoBack]2019 Int’l Teddy & Friends Show@Beijing- Oriental Garden Hotel Beijing Reservation Form
2019国际泰迪与朋友展-北京东方花园饭店 订房单
Oriental Garden Hotel Beijing offers special rates to participants of 2019 Int’l Teddy & Friends Show in Beijing, to be held on 9th NOV, 2019. To make your reservations, please complete the form with the appropriate information and return it by e-mail(event@twtba.org.tw) before 30th SEP, 2019. Guests may book hotel in advance for your room reservation. Rooms are subject to availability. The Hotel reserves the right to adjust, refuse or cancel any bookings.
北京东方花园饭店将提供参加2019年国际泰迪与朋友展的旅客及参展者优惠的住宿价格，如果您需要入住饭店请您务必将此份订房单回传到我们的电子信箱(event@twtba.org.tw)，建议贵宾尽早订房，预订成功与否，需视饭店订房情况而定，不保证订房，谢谢。
北京东方花园饭店 地址/Address: 北京市东城区东直门南大街6号/ 6 Dongzhimen South Street, Dong Cheng District, Beijing 100027。电话/Tel: (+86) 10-64168866。E-mail/电子信箱：13641389812@139.com
	房型
Room Type
	房数
No. of Room
	晚数
No. of Night
	每晚房价(人民币) 
Rate/night (CNY)
	总价
Total

	Superior Twin Room 
高级双床房
	
	
	□¥650
	

	Superior King Room 
高级大床房
	
	
	□¥650
	

	Executive Twin Room
行政双床房
	
	
	□¥750
	

	Executive King Room 
行政大床房
	
	
	□¥750
	

	Superior Double Suite 
高级大床套间
	

	
	□¥850
	



	订房资料 Reservation Detail

	宾客姓名Guest Name
	

	入住时间 Check-in Date
	

	退房时间 Check-out Date
	

	入住人数 No. of Guests
	


备注 Note:
1. 此优惠价格仅适用于2019年11月6日至2019年11月13日(以上房价为含税价，含早餐)
The above rates are valid from 6th NOV, 2019 to 13th NOV, 2019. (The rates include tax and 2 breakfasts)
2. 若订房后欲取消，请直接联系饭店进行取消，协会仅协助订房。 
You might contact the hotel directly to change or cancel a reservation.

请于2019年9月30日回传此订房单以保留您的住宿。
Please return this reservation form by e-mail (event@twtba.org.tw) before 30th SEP, 2019.
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